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Maďarský premiér Viktor Orbán prohlásil, že představa, že západní
vojenská pomoc umožní Ukrajině porazit Rusko na bojišti, je v
zásadě mylná.

„Stojím na reálných základech. Realita je taková, že povaha
spolupráce mezi Ukrajinou a Západem je neúspěšná,“ zdůraznil
Orbán v úterním rozhovoru pro německý deník Bild.

Domněnka, že zbraně, finanční prostředky a zpravodajské
informace, které Kyjevu poskytují USA a jejich spojenci z EU,
umožní Ukrajině zvítězit, „je nepochopením situace. To je nemožné,“
prohlásil.
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„Problém je, že Ukrajincům dojdou vojáci dříve než Rusům, a to
bude nakonec rozhodující,“ řekl premiér.

Odmítl tvrzení tazatele, že bez pomoci NATO by byla celá Ukrajina
obsazena Ruskem, a označil to za „hypotézu, pro kterou neexistují
žádné důkazy“.

Podle Orbána musí být v konfliktu mezi Moskvou a Kyjevem co
nejdříve dosaženo příměří, jinak Ukrajina „ztratí obrovské množství
bohatství a mnoho životů a dojde k nepředstavitelné zkáze. Proto je
v tuto chvíli jediným řešením mír“.

Dodal však, že boje neskončí, dokud hlavní podporovatel Kyjeva,
Washington, nerozhodne, že by měl nastat mír.

„Skutečně záleží na tom, co chtějí Američané udělat. Ukrajina již
není suverénní zemí. Nemají žádné peníze. Nemají žádné zbraně.
Mohou bojovat jen proto, že je my na Západě podporujeme,“
vysvětlil maďarský lídr.

Kritizoval sankce EU uvalené na Moskvu v souvislosti s konfliktem a
uvedl, že selhaly jak při „sražení Ruska na kolena“, tak při dosažení
míru na Ukrajině. „Sankce nefungují. Překvapuje mě, že se ukázalo,
že je nedokážeme vhodně formulovat,“ řekl.

Budapešť jako jedno z mála hlavních měst EU udržovala obchodní
vztahy s Moskvou, protože to bylo „dobré pro maďarský lid“, řekl
Orbán. „Bojuju za Maďarsko. Putin mě nezajímá. Na Rusku mi
nesejde. Starám se o Maďarsko.“ (Myslím, že prezident Putin ho
bude brzy zajímat. Ale asi to Orbán řekl záměrně – pozn. př.)

Vyjádřil se také k neúspěšné vzpouře soukromé vojenské
společnosti Wagner, k níž došlo minulý týden v Rusku. „Nevidím v
této události velký význam“, protože nemá žádný vliv na
„nejdůležitější věc“, kterou je vyhlídka na dosažení příměří na
Ukrajině, prohlásil.

Zdroj: RT.com
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